

LOISIRS et CULTURE

Automne-Hiver 2021

RECREATION and CULTURE

Fall-Winter 2021

VILLE DE
PINCOURT

RINGUETTE

Description	Créée au départ pour les filles, la ringuette est un sport très rapide qui se pratique sur la glace et où les joueuses utilisent un bâton pour passer, déplacer et lancer un anneau de caoutchouc pour marquer des buts. La ringuette favorise l'absence de contact physique. Port de l'équipement complet obligatoire.	
Clientèle	Moustique 2014 à 2018	Novice à Cadettes* 2013 et moins
Horaire	Varié	
Durée	Septembre à avril	
Coût	172,50 \$	342,50 \$ + contribution au fonds d'équipe pour tournoi(s)
Lieu	Arénas en région	
Inscription	En ligne seulement. Postez le paiement au 3093, boul. de la Gare, local b-230, Vaudreuil-Dorion, QC, J7V 9R2 ou virement Interac à tresorerie@ringuette4cites.com - Question : nom complet de la joueuse + année de naissance ou nom de famille pour les familles - Réponse : Ringuette Nouvelles joueuses: envoyez une copie de votre carte RAMQ et une photo par courriel à registraire@ringuette4cites.com .	
Information	www.ringuette4cites.com . Frais d'inscription payables en 1 à 3 versements égaux (chèques post-datés). *Filles ayant 18 ans au 30 septembre 2021 doivent payer 685\$.	



VilledePincourt

Loisirs et Services communautaires
Recreation and Community Services

LOISIRS ^{et} CULTURE

Automne-Hiver 2021

RECREATION and CULTURE

Fall-Winter 2021

VILLE DE
PINCOURT

RINGETTE

Description	Developed originally for girls, ringette is a fast-paced team sport on ice in which players use a straight stick to pass, carry, and shoot a rubber ring to score goals. ringette promotes a no-contact policy when it comes to the physical aspect of the game. Complete protective equipment is mandatory.	
Category	Mosquito born 2014 to 2018	Novice to Cadets * born 2013 & under
Schedule	Various	
Duration	September to April	
Cost	\$172,50	\$342,50 + contribution to the team funds for tournaments
Location	Regional arenas	
Registration	Online only. Mail payment to: 3093, de la Gare Blvd., unit b-230, Vaudreuil-Dorion, QC, J7V 9R2 or by Interac e-transfer to tresorerie@ringuette4cites.com - Question: full name + year of birth or family name for a family - Response: Ringuette New players: Send a copy of your medical card (RAMQ), and a picture by email at registraire@ringuette4cites.com .	
Information	www.ringuette4cites.com . Registration fee can be paid in 1 or 3 equal payments with post dated cheques. *Girls who will be 18 years old as of September 30, 2021 will have to pay \$685.	



VilledesPincourt

Loisirs et Services communautaires
Recreation and Community Services